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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen intézkedéseket tud foganatosítani a magyar áruk védelmében, valamint a kéte s
eredetű és minőségű külföldi áruféleségek kizárása céljából? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Hazánkban folyamatosan vannak különböző áruféleségekkel kapcsolatban komoly min őségi
kifogások, különböz ő botrányok, amelyek a hazai vásárlókat, de az itt él ő és forgalmazó
gazdálkodókat, feldolgozókat egyaránt sújtják .

A magyar termel őknek és feldolgozóknak erőn felül kell különböző szabványoknak,
ilyen-olyan hatóságnak megfelelni, sokszor az uniós szabványok felett is a magyar hatóságo k
megkövetelnek feltételeket . (pl. HCCP) . Legutóbb az írországi dioxinos húsféleségek
kavarták fel a közvéleményt, ugyanakkor a magyar sertéstartás válságát éli, a takarmán y
szinte eladhatatlan .

Kérdezem tehát miniszter urat : Milyen intézkedéseket tud foganatosítani a magya r
áruk védelmében, valamint a kétes eredetű és minőségű külföldi áruféleségek kizárás a
céljából?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .
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